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Vragen van de leden de Hoop en Piri (beiden PvdA) aan de Staatssecretaris 
van Defensie over het bericht «De F-35 fersteurt it libben fan Friezen: stress en 
sliepeleazens, besite ûnmooglik» (ingezonden 18 juni 2021). 

Vraag 1
Kent u het bericht «De F-35 fersteurt it libben fan Friezen: stress en sliepelea-
zens, besite ûnmooglik»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het zeer zorgelijk is dat volgens de enquête van 
Omroep Friesland 35% van alle Friezen en 57% van de Friezen rondom 
vliegbasis Leeuwarden, het geluid van de F-35 «heel erg» als overlast 
ervaren? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat elke klacht wegens slapeloosheid en stress er één te 
veel is? 

Vraag 4
Hoe kan het dat Defensie zich aan de geluidsnormen houdt, maar dat toch zo 
veel mensen zo veel overlast ervaren? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat niet het aantal decibel, maar de ervaring van de 
omwonenden centraal hoort te staan in het vaststellen van de geluidnorm? 

Vraag 6
Bent u bereid de geluidsnormen te heroverwegen? 

Vraag 7
Hebt u persoonlijk gesproken met omwonenden over de overlast? Zo nee, 
bent u bereid dit op korte termijn te doen? 

1 De F-35 fersteurt it libben fan Friezen: stress en sliepeleazens, besite ûnmooglik | Omrop 
Fryslân (omropfryslan.nl)
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Vraag 8
Welke mogelijke maatregelen zouden er genomen kunnen worden om de 
overlast te beperken?
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